

# Maria Tomaszewska

altezza: **176**

seno: **84**

vita: **61**

fianchi: **90**

scarpe: **39**

occhi: **marrone**

capelli: **castano**

height: **5,9 1/2**

bust: **33**

waist: **24**

hips: **35 1/2**

shoes: **6**

eyes: **brown**

hair: **brown**



BOOK



















Too bright and colourful to miss! In puncto Farbe und Helligkeit könnte die Welt der 2000er Frauen nicht positiver sein! Die neuen Looks der Spring/Summer 2002 Collection präsentieren das komplette, optische Gesamtpaket Miami in jeder Hinsicht. Inspiriert von der klassischen Art-Deco-Architektur, von Sommer, Sonne, Strand und Meer zeigen auch die neuen Styles der 2002er Womenswear in leuchtenden Tönen und sommerlichen Pastellfarben. Flashy Suits und bold Colours sind das Statement der Saison! Neue Faltungen geben in die nächste Runde und verbinden zeitlosen Style mit experimentellen sexy Silhouetten. Das klassische feminine Slip Dress in frischer Dopamine-Colour ist unser Highlight für heiße Tage und laue Nächte! Der Sommer sah noch nie schöner aus!

Too bright and colorful to miss! As regards color and brightness, the world of 2000s fashion couldn't be more positive. The new looks of the Spring/Summer 2002 Collection present the complete, optical package Miami in every respect. Inspired by the classic Art-Deco architecture, by summer, sun, beach and sea, the new styles of the 2002 women's wear collection also show in bright and sunny pastel colors. Flashy suits and bold colors are the statement of the season! New folds give the look into the next round and combine timeless style with experimental sexy silhouettes. The classic feminine slip dress in fresh dopamine color is our highlight for hot days and warm nights! Summer has never looked so good!

























**SCAN ME** 